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Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDZETU I MIENIA KOMUNAL¡{EGO
z dnia 26 stvcznia 2006 roku.

Komisja Budzetu i Mienia Komunalnego rozpoczgla obrady
o godz. 12.00 w skladzie wg listy obecnoSci stanowiEcej zalqcznlk
do niniejszego protokolu, wg. nastppuj4cego porz4dku:

l. Analiza projektu budZetu Miasta i Gminy Jpdrzejów na 2006 rok.
2. Sprawy róLne.
Na wstEpie Przewodnicz4cy przywital wszystkich cztonków komisji oraz

zaproponowal rozpoczecie posiedzenia od odczytania Sprawozdania z Pracy
Komisii Budzetu za rok 2005.

Komisja nie wniosta uwag do powvZszego sprawozdania.

Przewodniczqcy Kornisji poinformowal zebranych radnych, i2 plan pracy
komisji na rok 2006 zostal ustalony do miesi4ca paídziemika, w zwiqzku
z koúcem kadencji rady.

Glos zabrala radna J. Szreniawa. Na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej
zostala poruszona sprawa planu prac komisji. Komisja Rewizyjna,
po wyjaSnieniach udzielonych przez pani4 Mecenas zadecydowala
o pozostawieniu planu pracy na caly rok 2006.

Ad. l
Na posiedzenie komisji przybyla Skarbnik Gminy - B. Ciepluch.

Glos zabral Przewodniczqcy Komisji. ProszE przedstawió nam strong
przychodowq budíetu oraz przybli2yó zasady na podstawie, których jest on
tworzony.

Glos zabrala Skarbnik Gminy. Projekt budzetu zostal przygotowany
w oparciu o dotychczasow4 ustawE o finansach publicznych. Nowa ustawa
obowi4zuje, bowiem od I stycznia2006 roku. Projekt budzetu opracowaliémy z
uwzglpdnieniern wniosków Rady Miejskiej, przepisów ustawy o samorzqdzie
terytorialnym oraz innych przepisów.

Skarbnik Gminy - B. Ciepluch przedstawila radnym zmiany do projektu
budZetu na rok 2006 i z czego one wynikujq. Omówiia równieZ projekt budZetu
pod k4tem dochodowym oraz wydatkowym. Przedstawila wielkoéó
zaplanowanego deficytu budZetowego Gminy oraz zadlulenia wraz
ze splatq rat kredytowych. Poinformowala, i2 w powyhszym projekcie nie jest
zalqczona kwota dlugu publicznego. Kwota ta zostanie dol4czona do uchwaly
budzetowei.
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Regionalna Izba Obrachunkowa zaopiniowala pozytywnie nasz projekt
budzetu. Jedynym zaslrzeheniem byl wieloletni program inwestycyjny, który nie
jest zgodny z ustaw4o finansach publicznych- powiedziala Skarbnik Gminy.

Na najblilsze posiedzenie sesji 16 stycznia 2006r. zosfaly równie?
wprowadzone do porz4dku tzw. ,,uchwaly okolobudzetowe", dotyczqce
ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla ZIJK oraz sposobu udzielenia
i rozliczenia dotacji. Uchwaly te majq wplyw na bud2et - poinformowala
Skarbnik Gminy. Istotna dla budzetu bgdzie sprawa udzieleni a po2yczki, o któr4
zwrócil siq do Gminy Kierownik Zaktadu Podstawowej Opieki Zdrowotnej
w JEdrzejowie. JeAeli Rada Miejska v,ryrazi zgodE, wówczas udzielenie po2yczki
odbgdzie siE kosztem wydatków lub zwigkszenia deficytu budzetowego. Gdyby
kierownik podj4l decylE o zaciryniqciu kredytu, a bank nie wyrazil zgody
na poteczenie w formie weksla in blanco, wówczas rada mohe upowaZnió
Burmistrza do udzielania poreezeri do Wznaczonej kwoty. Wszystko to ma
istotny wplyw naksztaltowanie siq budzetu.

Skarbnik Gminy poruszyla sprawQ doposaZenia nowo powstalego Zakladu
lJslug Komunalnych w órodki obrotowe oraz sprawq wlaéciwego wydatkowania
érodków z Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska. W/g Burmistrza
M. Piszczka moína by wykorzystaó te érodki na zakup sprzgtu do oczyszczania
miasta dla Zalúadu Uslug Komunalnych.

Cry írodki te mozna wykorzystaó na zmodernizowaníe ogrzewanía
w Szkole Podstawowej nr 2? - ZapytalPrzewodnicz4cy Komisji.

MyÉlE, ze jest taka mozliwoéó. Nalezaloby tylko przeanalizowaó tE
inwestycjQ pod k4tem efektu ekologicznego.

Czy w roku 2005 irodki z Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska
zostaly,wykorzystane? - Zapytal radny A. Wójcik.

Srodki te nie zostaly wykorzystane w wysokoÉci okolo 150 tys. zt -
odpowied ziala Skarbnik Gminy.

Dlaczego kwota podatku od posiadania psów jest ustalonq na tak niskim
poziomie? - Zapytal Przewodniczqcy Komisj i.

Liczymy tylko na te osoby, które s4 solidne i regulamie wpiacaj4 podatek.
Nie ma inkasenta,, który chcialby zbieraó ten podatek - odpowiedziala Skarbnik
Gminy.

Czy sq takie jednostki, które nie wykorzystaly przekazanych im dotacji
w roku ubieglym? - Zapytal Przewodniczqcy Komisji.

Na dzieh dzisiejszy nie mam jeszcze przedlo2onych rozliczei
z wykorzystania dotacji. Jednostki podlegte Gminie majq termin na rozliczenie
z dotacji do 20 marca roku biez4cego. Od pana M. Chudzika mam informacjq,
2e Stowarzyszenia Sportowe oraz Kluby Sportowe rozliczyly siQ. Maj4c
natomiast wykonanie z budlefu za rok ubiegly mogE powiedzi eó, 2e érodki nie
zostaly wykorzystane w rolnictwie (8 tys. zL), w Strazach Polarnych
(13 tys. z+), w administracji, z programu alkoholowego, z dodatków
mi e szkani owych - odpowi e dziaLa Skarbnik Gminy.
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Które Straze nie wykorzystaly irodków? - Zapytat radny A. Gawlowski.
Nie mam podzialu na konkretne StraZe Po2arne.Podzialtaki ma Zarzqd Gminny
- odpowiedziala Skarbnik Gminy.
Glos zabral radny L Sulek. Moim zdaniem cal4 winE ponosi Zarzqd Strazacki,
który nie nadzoruje wykorzystania tych érodków przez stra2e. My staramy siQ,
zaplanowaó jak najwigcej érodków, a oni ich nie wykorzystujq.
MoZe powinniÉmy daó im mniej pieniEdzy, a dzipki temu wykorzystaó wipcej na
remont dróg - dodata Skarbnik Gminy.
IJwaZam, i2 nale?y zorganizowaó w tej sprawie spotkanie z zarzqdem
powiedzial radny L. Sulek.
Czy lauota ta zostala ustalona w oparcíu o jakii plan finansowy przedstawiony
przez straz? - Zapytal Przewodniczqcy Komisji.
W ustalaniu kwoty opieramy siQ na przedlo2onym sprawozdaniu prze z stral
zarok ubiegty - odpowiedziala Skarbnik Gminy.

Radny A. Wójcik poruszyl równie? sprawQ niewielkiego, regularnego
podwyZszania optat czynszowych z tytulu wynajmu mieszkai, z uwagi
na wysokie zobowiqzania Zakladu Uslug Komunalnych.

Posiedzenie komisji opurícila Skarbnik Gminy - B. Ciepluch.

Ad.2
Na posiedzenie Komisji Budzetu przybyl Kierownik Zaktadu

Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jqdrzejowie - M. Boguslawski.
Kierownik ZPOZ przedstawil radnym sytuacjq finansowq zakladu oraz

omówil zobowiqzania,jakie zak*ad posiada wobec pracowników. Zwrócil siq do
radnych z proÉb4 o rozwa2enie mo2liwoSci udzielenia po7yczki dla ZPOZ
w JEdrzejowie, w celu uregulowania zobowiqzai wobec pracowników z tytuiu
ustawy 203.

Glos zabral Przewodniczqcy Komisj i. PodsumowujEc zaklad jest obciqzony
odsetkami z tytulu nieuregulowanych naleZnoóci wobec pracowników, które
narastajq.

Glos zabral radny A. Wójcik. Wszystkie te zobowiqzania wobec
pracowników s4 przeterminowane. Nale2y zastanowió siE nad rozwi4zaniem tej
sytuacji, poniewaZ odsetki rosnq z dnia na dzieh. IJwaaam, 2e w pierwszej
kolejnoéci powinien Burmistrzprzedstawió nam swoj4 opiniq w tej sprawie.

Komisja Budzetu postawila wniosek
WNIOSEK I

Komisja zwraca sig do Burmistrza o wyraZenie swojej opinii w sprawie
udzielenia poiryczki dla Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej
w Jgdrzejowie przez Gminp.

Posiedzenie komisji opuécil KierownikzPoz - M. Boguslawski.
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Na posiedzeniu komisji radna J. Szreniawa poruszyla sprawQ
organizowania Lutowego Swigta Miasta.

Z uwagi na trudn4 sytuacjq mieszkariców naszej gminy nie powinniémy
organizowaó tego éwigta, a pieni4dze, które przeznaczamy na jego organizacjq
przekazaó na pomoc dla najuboíszych rodzin.

Radna J. Szreniawa postawita wniosek.
WNIOSEK II

Pol4czyó Dni Jpdrzejowa z Lutowym Swiptem Miasta w jedn4
imprezg.

Z a - 6
Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0

Radna J. Szreniawa przedstawila sprawQ przetargu na lokal przy Placu
T. Koéciuszki, który odbyt siE w dniu 16 stycznia roku bie2qcego. Bylam
obecna na przetargu i uwalam, ze powinien byó uniewa2niony. Przewodniczqcy
przetargu podal ceng wywolawczq - l000zl. oraz poinformowal uczestników
o poniesionych nakladach w tym lokalu przez poprzedniego najemcp.
W zwiqzku z tym naklady te nale?y zwróció. Kiedy jeden z uczestników zapytal
na jak4 kwotE s4 poniesione naklady przewodnicz4cy przetargu odpowiedzial
,,dogadacie siq".IJwaZam,2e powinna byó podana kwota nakladów. Niektórzy
uczestnicy nie przyst4pili do przetargu wlasnie ztego powodu.

Glos zabral radny A.Wójcik. Jest ustalona procedura przetargowa. Kazdy
uczestnik przetargu mohe wnieéó skargg. Jest to prawnie uregulowane.

Komisja Budzetu i Mienia Komunalnego postawila nastEpuj4ce wnioski:
l. Wniosek radnego A. Wójcika

Na ul. Parfizantów, przy pierwszym w jeidzie na ul. Murawiec II
systematycznie psuje sig oSwietlenie. Na chwile obecn4 lampa znowu nie
éwieci.

2. LVniosek radnego L. Sulka.
Zwracam sip o udzielenie pomocy rodzinie wielodzietnej ( 7 - osobowej),
mieszkaj4cej w Chorzewie. Pod wplywem nadmiernych opadów éniegu
zniszczeniu uleglo pokrycie dachowe domuo w którym mieszka ta rodzina.
Zwracam sip o pomoc w zebraniu materialów potrzebnych na odnowienie
i naprawp tego dachu.
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3. Wniosek radnego L. Sulka.
W starej czgéci budynku po bylej szkole w Chorzewie mieszkaj4 dwie
rodziny. Rodziny te Lyj4 w trudnych warunkach mieszkaniowych. CzgSó
dobudowana do szkoly pozostaje niezagospodarowana i niszczeje.
Nale2aloby ten problem rozwi1zaó i moie dostosowaó pomieszczenia
w nowej czpéci budynku pod lokale mieszkalne dla fych rodzin.

4. Wníosek radnego J Kqdry
W pobliZu szkoly w Piaskach pomipdzy chodnikiem a jezdni4 jest wysypany
grys. Zwracam sip z proéb4 o dokoúczenie tego odcinka (okolo 1m)

Radny J. Kpdra poinformowal czlonków Komisji Budzetowej o skladzie
Kom i sj i do Rozwi qzy w ania Probl emów Al koho I owych.

Komisja zakoírczyla posiedzenie o godz. 15.30.

Sporzqdzita: ,, Przewodniczqcy Komisji Budzetu i
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